

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300182411	CKC 縦横輸入法	9	28-10-2005	2ND FLOOR, EAST OCEAN CENTRE, 98	VINCENT T.K. CHEUNG, YAP & CO. 15/F., ALEXANDRA HOUSE, 16-20 CHATER ROAD, HONG KONG.
300460746	Marianno	3	23-09-2005	魏秀蓮 香港 中環港景街 1 號 國際金融中心一期 19 樓	MARIANNE GRAY EUNIT 503, TOWER 2, LIPPO CENTRE, 89 QUEENSWAY, ADMIRALTY, HONG KONG
300629415	囍	29	30-06-2006	LI TUNG CHUN Rm 2104, Blk B, New Trade Plaza, 6 On Ping St., Shatin, N.T., Hong Kong.	LI TUNG CHUN Rm 2104, Blk B, New Trade Plaza, 6 On Ping St., Shatin, N.T., Hong Kong.
300631412	懷石	. 31	07-07-2006	Kabushiki Kaisha Nisshin Seifun Group Honsha (Nisshin Seifun Group Inc.) 25, Kanda-Nishiki-cho 1-chome Chiyoda-ku TOKYO JAPAN	Deacons 3rd - 7th, 14th & 29th Floors Alexandra House, Central Hong Kong